
2. schůzka školního parlamentu 1. 12. 2021 
 
 
Přítomni:  
4. třída: Martin Schmeller, Viktorie Hodíková 
5. třída: Eliška Švehlová, Jan Toman 
6. třída: Marie Krejčová, Petr Gajdoš   
7. třída: Nela Štvánová, Anežka Bendová 
8. třída: Jitka Gajdošová, Ema Kutilová  
9. třída: Martina Navrátilová, Tomáš Grůbr 
 
 
1) Návrhy a dotazy žáků 

 Rádi bychom, aby byl obnoven školní bufet. (9.)  
-      bufet byl zrušen kvůli pamlskové vyhlášce, která přísně zakazovala prodej jakýchkoli trochu nezdravých potravin, 
i vzhledem k epidemiologickým opatřením o znovuzavedení neuvažujeme 

 Mohla by škola pořídit stolní fotbálek? (8.)  
-      napíšeme Ježíškovi a uvidíme… 

 Mohly by být rozšířeny přestávky, ve kterých můžeme používat mobil? (6.)  
-      zatím o tom neuvažujeme, spíše je problém se žáky, kteří si tyto vymezené přestávky nehlídají a používají mobil 
kdykoli 

 
 
2) Diskuse s ředitelem školy 

 Předvánoční den: 
-      náměty: videoobchůzka stejně jako minulý školní rok, na 2. stupni společná soutěž všech tříd, 
nutnost dodržet všechna opatření 

 Webové stránky školy: 
-      žáci nemají žádné nápady a připomínky k novým webovkám 

 Námět na tematický den, který by zorganizoval školní parlament: 
-      největší podpora - Den domácích mazlíčků, další návrhy – Vánoční lazárek, Ekoden, Strašidelné 
spaní ve škole  

 Charitativní prodej: 
-      zájem ze strany členů parlamentu, možnost Fond Sidus  

 
 
3) Úkoly do příští schůzky 

 Promyslet a zformulovat návrhy na organizaci Dne domácích mazlíčků 
 
 

 
 

Zapsal dne 2. 12. 2021 Libor Mandovec 


